2016年加拿大多倫多地區兒童華語文能力測驗報考簡章

2016 Children's Chinese Competency Certification (CCCC) Guideline

一、報考資格:7至12歲母語非華語之兒童

Applicant: Children of age 7-12 and non-native Chinese speakers

二、測驗費用:測驗訂價加幣 18 元,優惠價加幣 16 元(選用正體字考試者)

Test Fee: CAD\$18 (discount price: CAD16 for traditional character takers)

三、測驗時間與地點:2016年4月23日星期六下午2時

Test Time: 2:00 pm, Saturday, April 23, 2016

地點: Unionville 高中

Test Place: Unionville High School

201 Town Centre Boulevard, Markham, ON L3R 8G5

四、報名等級建議 (Test Level):

測驗等級	學習時數	具備詞彙量
Level	Suggested Learning Hours	Suggested Vocabulary Base
萌芽級	150	400
Sprouting	130	400
成長級	300	700
Seedling	300	700
茁壯級	450	1100
Blossoming	+30	1100

五、報名方式:

- (一)現場報名:自 2016 年 2 月 9 日至 3 月 18 日,備妥報名表、身分證件影本及測驗費用於星期一至星期五上午 9:30—12:00 及下午 2:00—4:00 內親自或委託他人至駐加拿大台北經濟文化辦事處教育組辦理。
- (二)通訊報名:將報名表、身分證件影本與測驗費用(支票或匯票抬頭: Education Division, TECO in Canada)以掛號郵寄方式於 3 月 18 日前送達教育組。

Registration information:

- 1.On Site: starting from Feb. 9 to March 18, 2016, hand in completed registration form, a copy of a photo ID and fee at Education Division, TECO in Canada during office hours (Mon-Fri 9:30-12:00 or 14:00-16:00).
- 2.By Mail(registered): the completed registration form, a copy of a photo ID and fee should arrive at our office no later than March 18, 2016. (payable to Education Division, TECO in Canada)

六、考試時程表:

時 程	日 期
報名開放/報名截止日	2016年2月9日至3月18日
考試日期	2016年4月23日
成績單及證書寄發日	2015年6月23日
成績複查日	測驗後3個月內

Important Events:

Process	Date
Registration Period	Feb. 9 to March 18, 2016
Test Date	April 23, 2016
Paper Scores & Certificates Begin Mailing	June 23, 2016
Rescoring Request	within three months after the test date

七、其他:

若有問題,歡迎與駐加拿大代表處教育組聯絡。

服務電話: (613) 231-5080 或 (613) 231-4909

電子信箱:tecoedu@taiwan-canada.org

聯絡地址:Education Division

Taipei Economic and Cultural Office in Canada

45 O'Connor Street, Suite 1960

Ottawa, Ontario, Canada K1P 1A4

To download registration forms or obtain further information, please visit http://www.taiwan-canada.org/tecoedu/ or contact our office at either (613)231-5080, (613) 231-4909, or e-mail: tecoedu@taiwan-canada.org